
                                                Protokół nr 6 

                                      z posiedzenia Komisji Rewizyjnej  

                                        Rady Gminy Krzemieniewo  

                                          w dniu  23 kwietnia   2015    

   

   Dnia 23 kwietnia  2015 o godzinie  15.00 rozpoczęto   posiedzenie Komisji Rewizyjnej . 

    Przewodniczący komisji powitał zebranych i zaproponował następujący porządek obrad. 

1) Otwarcie posiedzenia  

2) Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji   

3) Dalszy ciąg analizy  sprawozdania z wykonania budżetu gminy za rok 2014,  sprawozdań 

finansowych i informacji o stanie mienia komunalnego  

4) Wolne głosy i wnioski                                                                                                                                                 

Ad. Pkt.1  

 Podpisano listę  obecności  na posiedzeniu, która stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

Ad. pkt.2  

Przewodniczący Komisji   zwrócił się do radnych z pytaniem czy  zapoznali się z protokołem z 

poprzedniego posiedzenia komisji . W dalszej kolejności radni przyjęli  i podpisali protokół                             

z posiedzenia w  dniu 20 kwietnia 2015.                

Ad. Pkt. 3 Przewodniczący zaproponował kontynuację analizy wykonania budżetu za rok 2014 i 

udzielił głosu Skarbnikowi Gminy. W pierwszej kolejności przystąpiono do wyjaśnienia  wydatków  

poniesionych na zbiórkę odpadów z koszy ulicznych. Skarbnik gminy przedstawiła umowę  nr 

01/KU/KRZ/2014 która gminą podpisała z MZO w Lesznie w dniu 02 stycznia 2014. Umowa 

obejmowała okres roku 2014.   Z umowy wynika , ze kosze uliczne winny być zbierane przez 

pracowników MZO dwa razy w miesiącu.  Ze sprawozdania Rb-28S wynika, ze gmina zapłaciła za te 

usługi do MZO kwotę  30.991,73 zł.  

Przedstawiono  członkom Komisji sporządzone zestawienie przedstawiające udział środków własnych 

gminy zaangażowanych  w roku 2014 w zadania realizowane przez gminny ośrodek pomocy 

społecznej. Omawiany materiał stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  

W nawiązaniu do informacji, którą członkowie komisji pozyskali na poprzednim posiedzeniu, że 

dotacja od Wojewody Wielkopolskiego na wystarcza na sfinansowanie wszystkich  wydatków na 

realizację zadań zleconych gminie  z zakresu administracji rządowej ,  przedstawiono dodatkowy 

materiał , z którego wynika , ile pieniędzy  dołożyła do  tych zadań gmina,  ze środków własnych. 

Analizowany materiał stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.   



 

W dalszej kolejności przeanalizowano wydatki, które gmina poniosła na oświetlenie ulic i 

konserwację oświetlenia ulicznego. Radny Krystian Dudkiewicz zgłaszał problem częstych  awarii 

lamp ulicznych , powtarzających się pomimo  ich usuwania. Ustalono, że temat wymaga odrębnej 

analizy.  

Radni nie wnieśli uwag  co do wydatków,  ponoszonych na utrzymanie zwierząt w schronisku.    

Przedstawiono  poniesione wydatki na dotację dla Gminnego Centrum Kultury w Krzemieniewie, oraz 

wydatki bieżące ponoszone na utrzymanie świetlic wiejskich.  

W dalszej kolejności  przeanalizowano wydatki bieżące , które gmina poniosła na utrzymanie boisk 

typu Orlik  i pozostałe wydatki w dziale kultury fizycznej I SPORTU, Radni pytali o zasady 

przyznawania dotacji dla klubów sportowych, tryb wnioskowania o przyznanie dotacji oraz sposób 

rozliczania przyznanych dotacji  w danym roku budżetowym.  

Analizując załącznik dotyczący udzielonych przez gminę dotacji ,  radni kwestionowali celowość 

przyznania dotacji dla stowarzyszenia Gildia Sztuki z Wrocławia, na organizację festiwali piosenki 

turystycznej. Zgodnie stwierdzili, że festiwal ten nie cieszy się zainteresowaniem mieszkańców., 

Wobec powyższego należałoby  ograniczyć wysokość dotacji przyznawanej z budżetu gminy  na ten 

cel.  Ponadto stwierdzili, ze stowarzyszenie to nie opłacało należnych kwot za wynajem wigwamu w 

Górznie , który przez co najmniej tydzień był zajmowany  przez organizatorów festiwalu.   

 W dalszej części posiedzenia zapoznano się ze sprawozdaniami  finansowymi. Radni otrzymali 

wcześniej w formie wydruków papierowych z programu Besti@  następujące dokumenty : bilans, 

rachunek zysków i strat oraz zestawienie zmian w funduszu jednostki. Do przedstawionych 

dokumentów   członkowie Komisji  nie zgłaszali  uwag.   

Sporo czasu członkowie Komisji poświęcili analizie informacji o stanie mienia komunalnego.                  

Z aprobatą przyjęto fakt , że wartość majątku gminy została zrewaloryzowana i zbliżona do wartości 

rynkowych oraz , że podjęto działania zmierzające do uzupełnienia  ewidencji mienia i usunięcia 

nieprawidłowości . 

Szczegółowo omówiono, pozycje , które wykazano w tej informacji jako majątek przeznaczony do 

sprzedaży oraz ten który nie generuje dla gminy żadnych dochodów.  

Podsumowując dyskusję nad  sprawozdaniem z wykonania budżetu Przewodniczący Komisji 

poinformował  również o opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej , w sprawie wykonania budżetu w 

roku 2014. Skarbnik gminy wyjaśniła nieścisłości , które w tej opinii zostały wskazane przez RIO w 

Poznaniu.   Radni przystąpili do sformułowania opinii o  wykonaniu budżetu . Opinia ta stanowi 

załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. W konsekwencji wydanej opinii radni sformułowali wniosek 

do Rady Gminy w sprawie absolutorium. Wniosek stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

 

 



Ad. Pkt.4  

W ramach wolnych głosów i wniosków  Radny Krystian Dudkiewicz  zgłosił problem  zniszczenia płyty 

z kostki brukowej na starym boisku sportowym w Garzynie. Według  radnego kostka brukowa została 

zdemontowana   i przewieziona na boisko do Pawłowic.  Radny  wnioskował o ustalenie kto podjął 

taką decyzję  i czym ona była podyktowana?  

Skarbnik Gminy nie udzieliła odpowiedzi na ten temat.  

Przewodniczący Komisji pytał z  czego wynika fakt , ze na terenie kąpieliska w Górznie podczas 

organizowanych festynów i imprez dla mieszkańców nie wolno  prowadzić sprzedaży piwa?  

Skarbnik gminy wyjaśniła że w latach poprzednich Rada Gminy podjęła uchwałę określającą liczbę 

punktów sprzedaży alkoholu na terenie gminy . W uchwale tej wskazano również miejsca gdzie 

alkohol nie może być sprzedawany, np. w pobliżu szkół, kościołów i między innymi plaż.  

Przewodniczący komisji poprosił o odszukanie w/w uchwały  , celem przeanalizowania tematu.  

Przewodniczący Komisji poinformował również, że zapoznał się  z zaleceniami pokontrolnymi 

wydanymi przez  RIO , po odbyciu  w roku 2014 kontroli kompleksowej  gminy. Protokół ten został 

opublikowany na BIP. Pytał  czy gmina udzieliła odpowiedzi na zalecenia pokontrolne.  

Skarbnik gminy wyjaśniła, że odpowiedz na zalecenia pokontrolne została  wysłana do Regionalnej 

Izby Obrachunkowej , jednak nie została zamieszczona na stronach BIP.  

Przewodniczący Komisji poprosił o opublikowanie tej odpowiedzi.  

 Radni zgłosili  zastrzeżenia do zużycia gazu i energii elektrycznej w obiektach gminnych a w 

szczególności w salach wiejskich. Z uwagi na zgłaszane w tym zakresie wątpliwości  Przewodniczący 

Komisji poprosił o przygotowanie materiału obrazującego średnie zużycie  prądu i gazu w wszystkich 

salach wiejskich .  

Na powyższym protokół  zakończono.  

Uzgodniono termin kolejnego posiedzenia komisji na dzień  05 maja  2015 roku na godzinę 15.00 

       protokółowała D.A                                                 Przewodniczący Komisji  

                                                                                     (-) Marek Garbacz ……………………………………………… 

                         (-) Krystian Lewandowski ………………………………….. 

                         (-) Krystian Dutkiewicz ……………………………………….. 

                         (-) Mirosław Krysztofiak ………………………………………. 

                        (-)Michał Michalski ………………………………………………… 

                        (-) Henryka Przybylska ………………………………………… 

 


